香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

交通及物流業
Transport and Logistics

金獎 Gold Award





香港空運貨站有限公司 Hong Kong Air Cargo Terminals Limited

香港空運貨站有限公司以ISO 14001環境管理系統為標準,實踐可持續發展,為香港國際機場首家榮獲ISO 50001:2011能源系統認證之航空貨運站及停機坪作業營辦商。

Hong Kong Air Cargo Terminals Limited (Hactl) is committed to developing a sustainable business based on ISO 14001 Environmental Management System standard. Hactl is the first cargo terminal and ramp handling operator to attain the certification for ISO 50001:2011 Energy Management System at Hong Kong International Airport.



引入電動車以減少碳排放量。

Introducing electric vehicles to reduce carbon emission.



開發智能手機應用程式以追踪貨物、航班 和存貨記錄,從而大量減少耗紙量。

Developing a smartphone application for tracking cargoes, flight schedules and stock records to minimise paper consumption.



致力與全球物流業界同儕分享可持續發展 的最佳環保措施。

Sharing of the best practices on sustainability with counterparts in the global logistics sector.